
 

 Møteprotokoll for STYREMØTE 
I SUNNDAL FJELLSTYRE        Mandag 25. Mars 2024  
 
 
 
Møtet avholdes i Sunndal næringshage mandag 25. Mars. kl. 15.30.  
 
 
Sakliste: 
 
1. Godkjenning av innkalling og saksliste 
2. Referatsaker 
3. Søknad om Brøytetilskudd – Torbudalen hytteierforening. 
4. Foreløpig Regnskap ( ikke ferdig fra regnskapsfører, da de skal ta i bruk nytt system for 
årsregnskapet)  
5. Årsmelding 
6. Budsjett 
7. Båtprosjekt 
8. Villreinjakt- 3 årskontrakter, nye retningslinjer 
9. Medlem i Snøhetta villreinutvalg-  
10. Medlemmer Reinsutvalget i Sunndal 
11. Årsmøte for fjellstyrene i Oppland 
12. Landsmøte NFS Juni 2024. 
13. Årsmøte Snøhetta villreinutvalg – Dombås 5. april.  
14. Forslag ny bestandsplan Snøhetta villreinområde-  
15. Setre i Sunndal statsallmenning  
 
 
 
Vel møtt! 
 
 
 
Ole Furu        Bjørn Sæther 
Leder         Sekretær/daglig leder 
 
 
Til stede: Ole Furu, Kari Marie Jenstad, Laila Forseth, Reidar Strand, Marta E. Perez 
  



Sak nr. J.nr. Dato 

01 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 

 

 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
 
Vedtak:  
 
Enstemmig godkjent 

 

Sak nr. J.nr. Dato 

02 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 
 

 

Referat/ orienteringssaker 
 

- Rypejakta 2024- utlysning inatur. 
- Rypetaksering 
- Skarvdalselva –oppstart arbeid bekkeinntak 
- Reinsvassdammen – Statkraft/NVE 
- Setre i Sunndal statsallmenning 
- Annen relevant post og innkomne brev. 
- FoU- prosjekt villrein og møte på Hjerkinn 
 

 

Vedtak: 

Referatsakene tas til orientering 

 

  



Sak nr. J.nr. Dato 

03 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 
 

 

Søknad om brøytetilskudd 2024  
 
Søknad om økonomisk støtte til brøyting - Torbudalen hytteierforening 
 

Sekretærens kommentarer: 
 
Etter § 11, 3. ledd i Fjelloven, kan fjellstyret bevilge penger til allmennyttige formål. Etter 
retningslinjer fra Statskog SF settes rammen for disposisjon til 3 % av bruttoinntektene. 
Sunndal fjellstyre hadde i 2023 bruttoinntekter på ca 1 50000- Det vil si at det kan bevilges 
penger til allmennyttige formål maksimert til kr. 45 000,- 
.  
 
Torbudalen Hytteeierforening brøyter årlig opp veien inn til Torbudalen så snart forholdene 
er sikkerhetsmessig forsvarlig. De søker om et tilskudd på 15 000,-  
Tidlig brøyting til Torbudalen forlenger sesongen for hytteeiere og brukere. 
Torbudalen Hytteeierforening har de to siste årene fått bevilget 15 000,- før det har summen 
ligget på 10 000,-   
 
På grunn av omstendighetene med transporten til Torbudalen de siste to vintrene har 
Torbudalen hytteierforening søkt om økt støtte pålydende 30 000,- (Se vedlagt e-post, som 
vedlegg til saken.)  
 
Sekretærens forslag til vedtak: 
 
Det bevilges kr. 15 000.- (femtentusen) øremerket brøyteformål.  
Dersom Statkraft bekoster åpning av veien til Holbu før påske 2023, faller bevilgning bort.  
 
Beløpet blir utbetalt etter dokumenterte utgifter.  
 
Vedtak: 

 
Enstemmig som innstillingen 
  



Sak nr. J.nr. Dato 

04 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 
 

 
Regnskap 2023 
 
Regnskapet er foreløpig ikke ferdig, grunnet regnskapsselskapet skal over i nytt 
årsregnskapsprogram, kommer en av dagene. 
 
Styremedlemmene må da komme innom kontoret og signere i ettertid.  
 
Men vi tar en grundig gjennomgang av balanse og resultatregnskapet for 2023.  
 
Sekretærens forslag til vedtak 
 
Regnskapet for 2023 godkjennes slik det foreligger forutsatt ingen store endringer. 
 
Når endelig regnskap foreligger, underskrives dette og sendes til revisor for revidering.    
 
Vedtak:  
 
Foreløpig regnskap tas til orientering, og styremedlemene kommer innom for signering når 
regnskapet er ferdig. 
 
Sak nr. J.nr. Dato 

05 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 
 

Årsmelding 2023.  
 
Sekretærens kommentarer: 
 
Foreløpig årsmeldingen for 2023 legges frem i møte.   
 
Sekretærens forslag til vedtak.  
 
Årsmeldingen godkjennes og underskrives. 
 
 
Vedtak:  
Endelig årsmelding underskrives når regnskapet er ferdig. 
 
Sak nr. J.nr. Dato 

06 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 
 

 
Budsjett 2024  
 
Sekretæren utarbeider et budsjett for 2024, så tar vi en gjennomgang under styremøte, på 



eventuelle endringer og godkjenning. 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Budsjettet for 2024 godkjennes  
 
Sak nr. J.nr. Dato 

07 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 

Båtprosjekt 
 
Handelens miljøfond og Fjellstyrene har i noen år drevet samarbeid for å fjerne gamle 
båtvrak som forsøpler fjell og vann. Lesja fjellstyre er allerede med på prosjektet. Sekretærer 
for Sunndal fjellstyre og Eresfjord Fjellstyre ønsker å forslå dette som et mulig 
samarbeidsprosjekt for å forsøke å lokalisere og få vekk eventuelle båtvrak. Prosjektet vil 
stort sett kunne bli finansiert gjennom Handelens miljøfond. 
 
Forslag til vedtak: 
 
Sunndal fjellstyre er positive til dette prosjektet og ønsker dette samarbeidet velkommen. 
 
 
Vedtak: 
Enstemmig som forslag til vedtak. 
 
Sak nr. J.nr. Dato 

08 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 
 

 
3-årskontrakter reinsjegere – Sunndal statsallmenning.  
 
Sekretærens kommentar:  
 
Siden kvotene er blitt betydelig redusert de siste årene, fra Snøhetta villreinutvalg og 
villreinnemda for Snøhetta og Knutshø, ser sekretæren det som nødvendig og gjøre 
endringer i 3 årskontrakt opplegget i Sunndal fjellstyre. 
 
3.årskontraktene er en veldig fin ordning for jegerne som blir uttrukket, dette skal være med 
på å øke jaktsuksessen for jegerne, og dermed øke fellingsprosenten.  
Det har variert noe mellom år, men i snitt ligger 3. årsjegerne høyere i fellingsprosent enn de 
uten 3. årskontrakt.  
Dette er en god ordning så lenge det er høye kvoter.  
 
Bakdelen med 3 årskontrakter, er når det blir slik som nå med lave kvoter. Da blir det 
vesentlig færre villreinkort å trekke mellom blant de andre jegerne. Dette kan da føles ekstra 
urettferdig. Tidligere så var det slik at de fleste jegerne var «garantert» jaktkort hvert andre 
år. Nå når det er så lite kort ser vi at det kan bli tredje hvert år, og om søknadsmassen øker 
mer, så kan det bli fjerde hvert år.  



  
Sekretæren ønsker en diskusjon irundt om fjellstyret skal fjerne 3- årskontraktene  (de som 
har fått 3 årskontrakt, må få gå perioden sin ut)   
Eller om vi skal gå ned på antall 3-årsjegere.  
 
Slik det er nå. Er det 6 nye 3. årskontrakt jegere i året. Altså totalt 18 jegere. (6 fritt dyr, 6 
kluftbukker og 6 Simle/ungdyr + kalv) Total 24 villreinkort.  
 
Sekretæren foreslår her 2 forskjellige  vedtak, et som går på å avskaffe ordningen, noe som 
på sikt blir «rettferdig» for alle med trekking av alle kortene hvert år.  
Eller en nedskallering av 3 årsjegerne, slik at om 3 år er det bare total 9 jegere, som binder 
opp 12 kort.  
 
Forslag til vedtak: 
 
Forslag 1:  
Sunndal fjellstyre avslutter ordningen med 3 årskontraktene  
De som allerede er inne i en 3.årsperiode følger tildelingen ut perioden sin. 
 
Forslag 2:  
Sunndal fjellstyre nedskalerer 3.årskontraktene, slik at det i 2024 bare blir trukket ut 3 nye 
jegere istedenfor 6 nye jegere.  
 

Vedtak: 

Enstemmig:  

 
Forslag 1:  

Sunndal fjellstyre avslutter ordningen med 3 årskontraktene  

De som allerede er inne i en 3.årsperiode følger tildelingen ut perioden sin. 

 

Sak nr. J.nr. Dato 

09 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 

 

Medlem Snøhetta villreinutvalg 

 

 

Sekretærens kommentar:  

I år er det Sunndal og Oppdal som har representanter på valg i Snøhetta villreinområde/utvalg. 

 

I inneværende periode er det Kari Marie som har representert Sunndal- (Da i utgangspunktet 

fra de private rettighetshaverne) Det har tidligere vært slik at det har vært annenhver periode, 

fjellstyre/private. 

 

Det kan også nevnes at medlemmet skal representere alle rettighetshavere i fra kommunen, 

avhengig om det er fra de private eller statsallmenningen, det er derfor vi har det som kommer 

i neste sak som er Reinsutvalget i Sunndal.  

 



Forslag til vedtak: 

 

Sekretæren har ingen forslag til vedtak på navn. 

 

Sunndal fjellstyre ønsker at det er: …….. som representerer Sunndal sine rettighetshavere i 

neste 3 årsperiode i villreinutvalget, med …………som vara representant.  

 

Vedtak: 

 

Sunndal fjellstyre ønsker at det er: Kari Marie Jenstad som representerer Sunndal sine 

rettighetshavere i neste 3 årsperiode i villreinutvalget, med Ole Furu som vara representant. 

 

Sak nr. J.nr. Dato 

10 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 

 

Medlemmer Reinsutvalget i Sunndal 

 

Sekretærens kommentar: 

Siden det nå har hvert valg av nytt fjellstyre, trengs det også et formelt valg av representanter 

i Reinsutvalget i Sunndal.  

 

Reinsutvalget i Sunndal er en sammenslutning av alle rettighetshavere i Sunndal kommune 

som har tildelt villreinkort.  

Det er en sammenslutning som har få møter i løpet av perioden, på grunn av stor enighet i 

forvaltningen av reinsstammen og overgangsavtalene, oppsynsavtalene og det som medfølger.  

i 2023 var det vel ingen møter, men det var møte/Møter både i 2020, 2021 og 2022.  

 

Det skal fra Sunndal fjellstyre velges 2 representanter, forrige fjellstyreperiode var det Marta, 

og Ole som var medlemmer fra fjellstyret.  

 

Forslag til vedtak: 

 

Fra Sunndal fjellstyre møter følgende representanter i reinsutvalget i Sunndal 

 

1. ……………… 

2. …………. 

 

Vedtak:  

Fra Sunndal fjellstyre møter følgende representanter i reinsutvalget i Sunndal 

 

1. Ole Furu 

2. Marta Perez 

 

Sak nr. J.nr. Dato 

11 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 

 

Møtende medlemmer i fjellstyrene i Oppland- Årsmøte 2024 

 

 

Sekretærens kommentar:  



Fjellstyrene i Oppland som er «paraplyen» for alle fjellstyrene i region 3 har årsmøte. 16 og 

17 April i Lom.  

 

Det er utgangspunktet påmeldt 2 deltagere ved styreleder og daglig leder. Dette har vært den 

praksisen som har vært i alle år. Bortsett fra i 2023, da det var vi som var vertskap for 

samlingen.  

 

Sekretæren ønsker en diskusjon rundt om flere ønsker å delta, og om dette er hensiktsmessig.  

 

Vedtak:  

 

Ole Furu og Daglig leder melder seg på.  

 

 

Sak nr. J.nr. Dato 

12 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 

 

 

Møtende medlemmer til Landsmøte i Norges fjellstyresamband i juni. 

 

 

Norges fjellstyresamband har landsmøte i juni 2024.  

Hvor mange representanter ønsker Sunndal fjellstyre og sende dit?  

 

forslag til vedtak: 

 

Følgende melder seg på landsmøte 2024: 

 

1………. 

2………. 

 

Vedtak:  

1. Ole Furu  og Daglig leder melder seg på landsmøte for 2024.  

 

 

Sak nr. J.nr. Dato 

13 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 

 

 

Årsmøte Snøhetta villreinområdet. 

 

Snøhetta villreinområde/utvalg arrangerer årsmøte den 5 april – på Dombås hotell 

Sunndal fjellstyre har tidligere møtt med styreleder som representant på årsmøtene, det er da 

han som har hatt stemmetallene fra statsallmenningen.  

 

Forslag til vedtak: 

 

Fra Sunndal fjellstyre stiller ………. som  stemmegivende representant fra Sunndal 

statsallmenning, og som tilhørere, meldes følgende representanter på:  

 



 

Vedtak:  

Fra Sunndal fjellstyre stiller Kari Marie Jenstad som stemmegivende representant fra Sunndal 

statsallmenning, og som tilhørere, meldes følgende representanter på: Laila Forseth 

 

 

Sak nr. J.nr. Dato 

14 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 

 

Ny bestandsplan- og forslag ny jegerkontrakt 2024 -  Snøhetta 

villreinutvalg. 
 

Sekretærens kommentar: 

Daglig leder og sekretær i Sunndal fjellstyre er også sekretær for Snøhetta villreinutvalg.  

 

Det medfører at jeg som sekretær ikke kommer til å skrive noen forslag til vedtak, eller store 

utgreiinger vedrørende bestandsplanen.  

 

Jeg skal selvfølgelig svare på alle spørsmål vedr. villreinforvaltningen og bestandsplanen, 

men ønsker at fjellstyre selv kommer med innspill til bestandsplanen, derfor var også denne 

sendt ut før møteinnkallingen.   

 

Styret i Snøhetta villreinutvalg ønsket i all hovedsak innspill på følgende tema, og det som er 

forandret fra den gamle planen.  
 

Jaktslutt 15. september – Tidligere har dette i Snøhetta vært første søndag på eller etter 15 

september. (for 2024, hadde jakta avsluttet 15. september uansett.) 

 

Bestandsmål Snøhetta vest: 800 dyr, slik som tidligere 

Bestandsmål Snøhetta øst: 2000 dyr, men forvaltes på 1800 dyr frem til de negative trendene 

vedr. kondisjon snur.  

 

Dette er intervallene kvotefordelingen kan bestemmes i (prosentvis fordeling)  

Snøhetta øst 

Kalv       Simle/ungdyr    Kluftbukk            Fritt dyr 

40-60     20-30                     10-20                    10-15 

Snøhetta vest 

Kalv       Simle/ungdyr    Kluftbukk            Fritt dyr 

40-60     0-10                       10-25                    10-15 

 

Styret ønsker også innspill på gebyrsatsene i jegerkontrakten, og jegerkontrakten generelt.  

 

 

Forslag til vedtak:  

 

Behandling under møtet:  

Etter noe diskusjon/ informasjon i rundt bestandsplanene og de etterutsendte forslag til 

kvoter for snøhetta øst og Snøhetta vest. Fattet Sunndal fjellstyre følgende vedtak:  

 



Vedtak: 

 

Sunndal fjellstyre støtter forslaget til ny bestandsplan og ny jegerkontrakt for Snøhetta 

villreinområdet, og ønsker fortsatt en kunnskapsbasert forvaltning.  

 

Sunndal fjellstyre stemmer på årsmøte for fredning i Snøhetta vest, og på  innstilt 

forslag til kvote for Snøhetta øst. 

 

 

 

  



Sak nr. J.nr. Dato 

15 /2024                                                                                                        25. Mars 2024 

 

Oppstart av opprydding i seterregisteret i Sunndal statsallmenning. 

 
Etter at de nyvalgte fjellstyrene var på kurs på Lillehammer og fikk en innføring i diverse 
regelverk, ser både sekretær og leder det som en nødvendighet å rydde i det lille 
seterregisteret vi har i Sunndal statsallmenning.  
 
Etter oppdemmingen på 1950 tallet, og flytting av en del setre har det ikke vært aktiv 
seterdrift på noen av de setrene som står i seterregisteret.  
Sunndal fjellstyre har pr. i dag en seter i drift, som driftes av en som leier seterretten av 
bruksberetiget.  
 
Daglig leder har vært i kontakt med Statskog og fått oversendt det de har av relevant 
informasjon om setrene som ligger i seterregisteret.  
Daglig leder tar en gjennomgang av dokumentene under styremøte.  
 
Forslag til vedtak: 
 
Daglig leder gis oppgaven med å ta kontakt med rettighetshaverne på de setrene som ligger 
registrert i Statskog sitt setersystem, og avklarer situasjonen, med rettighetshaverne.  
 
Det vil da komme nye saker til fjellstyre iløpet av 2024/2025.  
 
Vedtak:  
Enstemmig som innstillingen. 

 
 


